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PROTOKÓŁ NR 103/2017 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy I Stare Miasto  
 

w dniu 8 czerwca 2017 r. w godz. 18:00 – 19:25 

w siedzibie Rady i Zarządu Dzielnicy I Stare Miasto, Rynek Kleparski 4, II p. 

 

Po stwierdzeniu quorum 103. posiedzenie Zarządu Dzielnicy I otworzył i prowadził 

przewodniczący, p. Tomasz Daros. Posiedzenie było prawomocne. Lista obecności 

w załączeniu. 

Posiedzenie odbyło się w siedzibie Rady i Zarządu Dzielnicy I Stare Miasto, Rynek 

Kleparski 4.  

 

ad. 1 

Przewodniczący Zarządu p. Tomasz Daros przedstawił porządek posiedzenia. Nie było 

uwag do zgłoszonego porządku – i został ustalony - jak niżej. 

1) Otwarcie, stwierdzenie prawomocności, ustalenie porządku posiedzenia. 

2) Uchwała sprawie delegowania radnych.  

3) Projekt uchwały Zarządu w sprawie budowy ekranów dźwiękochłonnych 

oddzielających teren Domu Pomocy Społecznej im. L. A. Helclów od Alei 

Słowackiego. 

4) Projekt uchwały Zarządu w sprawie korekty podziału środków finansowych na 

zadanie pn. „Obsługa Dzielnic” na rok 2017. 

5) Dyskusja w sprawie uciążliwości działalności lokali gastronomicznych. 

6) Oświadczenia i komunikaty. 

 

ad. 2 

W związku z otrzymanym zaproszeniem z Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu 

deleguje się członków Rady Dzielnicy I Stare Miasto: p. Annę Gapys i p. Jacka Balcewicza 

do udziału w komisji odbioru remontu ul. Józefa w dniu 12 czerwca 2017 r. 

 

Zarząd podjął  

Uchwałę Nr 95/2017 w sprawie delegowania członków Rady Dzielnicy I Stare Miasto  

w głosowaniu: 3 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących. 

 

 

ad. 3 

Projekt uchwały Zarządu w sprawie budowy ekranów dźwiękochłonnych oddzielających 

teren Domu Pomocy Społecznej im. L. A. Helclów od Alei Słowackiego 

O budowę ekranów zwróciła się dyrekcja Domu Pomocy Społecznej im. L. A. Helclów. 

W wyniku rozbudowy infrastruktury drogowej – Alei Słowackiego – część nieruchomości 

została przekazana na potrzeby pasa drogowego, a mur ogrodzeniowy został częściowo 

wyburzony. Od strony Alei istniejące ogrodzenie ażurowe nie chroni przed hałasem 

ulicznym, a roślinność nie gwarantuje należytego wytłumienia zgiełku ulicznego. 

Mieszkańcami DPS są osoby starsze, które są szczególnie narażone na uciążliwość związaną 

z ruchem ulicznymi i nie mają możliwości wyboru miejsca zamieszkania oraz nie 

opuszczają pokoi w godzinach szczytu, kiedy zgiełk uliczny najbardziej im doskwiera. 

Z uwagi na stan wentylacji zabytkowego obiektu nie ma możliwości na stałe zamknięcia 

okien, poza tym istniejąca, zabytkowa, stolarka okienna ma słabe parametry akustyczne. 

Wobec tego Rada Dzielnicy I Stare Miasto wnosi – jak w §1. 

Wnosi się o przeznaczenie w Budżecie Miasta Krakowa na rok 2017 i lata następne środków 

na projekt i budowę ekranów dźwiękochłonnych oddzielających teren Domu Pomocy 



Społecznej im. L. A. Helclów wzdłuż północnej granicy działki nr 116/14 obr. 116 jedn. 

ewid. Śródmieście, od strony Alei Słowackiego. 

 

Zarząd przyjął projekt uchwały w sprawie – jw. (włączenie do porządku sesji XXXIV) 

w głosowaniu: 3 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących. 

 

 

ad. 4 

Projekt uchwały Zarządu w sprawie korekty podziału środków finansowych na 

zadanie pn. „Obsługa Dzielnic” na rok 2017 

Po analizie wykonania planu 2017 dokonuje się korekty podziału środków finansowych na 

zadanie pn. „Obsługa Dzielnic” na rok 2017 w celu prawidłowej realizacji poszczególnych 

zadań.  

 

Wnosi się o przeniesienie środków przyjętych Uchwałą XXV/315/2016 z dnia 27 września 

2016 r. w sprawie podziału środków finansowych na zadanie OU/ODF pn. „Obsługa 

Dzielnic” na rok 2017 w następujący sposób: 

 

1) § 4260 zakup energii  zmniejsza się o 

 

500 zł  

 

do kwoty 7 500 zł 

 

2) § 4300 zakup usług 

remontowych 

zmniejsza się o  

 

1 000 zł do kwoty 10 300 zł 

 

3) § 4210 zakup materiałów i 

wyposażenia 

zwiększa się o 1 500 zł do kwoty 4 500 zł 

 

 

Zarząd przyjął projekt uchwały w sprawie – jw. (włączenie do porządku sesji XXXIV) 

w głosowaniu: 3 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących. 

 

 

ad. 5 

Do Rady Dzielnicy I Stare Miasto od wielu lat wpływają liczne prośby w sprawie uzyskania 

pomocy w przypadku, gdy działalność lokali gastronomicznych powoduje uciążliwe 

zakłócanie spoczynku nocnego stałych mieszkańców Dzielnicy.  

Mieszkańcy skarżą się na hałas wywoływany m.in. przez urządzenia klimatyzacyjne, 

wentylacyjne, głośną muzykę, krzyki klientów, nieprzyjemne zapachy. Dzielnica I od wielu 

lat wysyła zapytania i wnioski o kontrolę do służb porządkowych (Straży Miejskiej, Policji, 

Państwowej Straży Pożarnej), Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej, Nadzoru Budowlanego w 

celu sprawdzenia wymogów bezpieczeństwa, sprawdzenia, czy zostały dokonane 

przekształcenia lokali mieszkalnych na lokale dla działalności gospodarczej. Jednocześnie - 

organizuje spotkania, na które zaprasza mieszkańców oraz przedsiębiorców. Jednak 

należałoby wypracować tryb postępowania, pakiet przepisów, które pozwalałyby skutecznie 

eliminować wydawanie zezwoleń w przypadku braku spełnienia odpowiednich wymogów. 

Jednocześnie w przypadku złożenia skarg, Zespół mógłby sprawdzić, czy przedsiębiorstwo 

posiada wszystkie potrzebne zezwolenia oraz podejmować rozmowy w celu 

wyeliminowania uciążliwości. 

Zarząd rozważył możliwość przyjęcia projektu uchwały na sesję wnosząca do Prezydenta 

Miasta Krakowa o powołanie Zespołu Zadaniowego ds. lokali gastronomicznych, którego 

celem będzie sprawdzenie, czy lokale gastronomiczne, na które wpływają skargi od 

mieszkańców na generowane uciążliwości np. zakłócanie spokoju nocnego, hałas urządzeń 

wentylacyjnych, zapachy kuchni spełniają wymogi prowadzenia działalności. 

 

 



ad. 6 

Przewodniczący p. Tomasz Daros poinformował, że do protokołu z poprzedniego 

posiedzenia Zarządu nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest równoznaczne z jego 

przyjęciem. 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia prowadzący posiedzenie, przew. p. Tomasz 

Daros zamknął posiedzenie Zarządu. 

 

 

 

       Przewodniczący Rady i Zarządu 

            Dzielnicy I Stare Miasto  

                 Tomasz Daros 
 

 

 

Protokół sporządziła: 

Barbara Radziszewska  


